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Protokoll fört vid styrelsesammanträde den 5 maj 2021 Digitalt
möte Teams

Närvarande: Elsemarie Bjellqvist ordförande
Kerstin Tovesson studieorganisatör, vik vice ordförande
Maj Lovén kassör
Kristina Kastner Selander ersättare, medlemsansvarig
Tommy Widell webbansvarig, adjungerad
Lars Stockstad ledamot friskvård

Ej närvarande: Haldo Andersson, Bernt Hansson, Mona-Lisa Schneider, Marianne Norgren-
Fahlén. Eva Klingström, Marie Abou Touma

§ 1 Öppnande
Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna.
Tommy utsågs till sekreterare för mötet.

§ 2 Godkännande av dagordning
Dagordningen godkändes.

§ 3 Protokoll från föregående styrelsemöte
Protokollet godkändes.

§ 4 Ekonomi
Maj rapporterade om ekonomiska läget. Medlemsavgifterna har inte kommit in ännu på grund
av problem med medlemssystemet Harald.

§ 5 Medlemsrapport
Kristina rapporterade att vi är 502 medlemmar nu. Rapporten godkändes.

§ 6 Medlemsvärvning och medlemsvård
Arbetsgruppen ska träffas den 7 maj på Södergården om lokalen är ledig. Annars
skjuts mötet upp till veckan därpå.

§ 7 Årsmötet 10 juni 2021
Frågan bordlades till ett extra kommande styrelsemöte efter att Regeringen utfärdat nya
riktlinjer med anledning av pandemin. De gamla gäller t.o.m. den 17 maj. Elsemarie kallar
till det extra mötet så fort nya riktlinjerna bestämts.

§ 8 Budget 2021
Styrelsens förslag till budget godkändes. Inga cirkelavgifter tas ut under hösten. Förslaget
behandlas på årsmötet.

§ 9 Styrelsekonferens för nya styrelsen
Södergården har bokats den 16 juni. Elsemarie arbetar vidare på innehållet.



§ 10 Verksamheten våren och sommaren 2021
Kerstin informerade om det förslag hon sammanställt. Aktiviteter är bl.a. kören som träffas i
Vitabergsparken på måndagar, Träffar på serveringen Kajsa i parken, boule, stavgång och
båttur föreslås också.

§ 11 Riksorganisationen, rapport + cirkulär
Elsemarie informerade om innehållet. Eventuellt utskick till medlemmarna och till hemsidan av
vissa delar kan bli aktuellt.

§ 12 Distriktet, val av ombud
Beslöts utse tre deltagare till kommande årsmöte: Elsemarie, Kerstin och Kristina.

§ 13 Samorganisationen, val av ombud
Beslöts utse Kerstin och Lasse som ombud på kommande årsmöte. Beslöts att nominera
Elsemarie till Samorganisationens styrelse.

§ 14 Framtidsgruppen
Kerstin lämnade information inför mötet som hålls den 6 maj.

§ 15 SPR och KPR
Kerstin informerade från mötet den 3 maj. Ingen information från KPR lämnades.

§ 16 Övriga frågor
Lasse hade fått en fråga om försäkringsskyddet gäller för olycksfall i samband med
boulespelet. Elsemarie informerade om att skyddet gäller vid alla PRO-aktiviteter och även
vid resa till och från en aktivitet.

§ 17 Nästa styrelsemöte
Se § 7. Det blir ett extra styrelsemöte nästa gång.

§ 18 Avslutning
Elsemarie avslutade mötet

.

Vid protokollet Justeras

Tommy Widell Elsemarie Bjellqvist


